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MR EBC ICARUS  
17 oktober 2022 

 

1 Opening 
Voorstelrondje. 

 

2 Ingekomen post / mededelingen 
www.lekkerandersdag.nl 

Dit heeft in de nieuwsbrief gestaan. Het idee is dat dit (ook) via de kinderen naar de ouders komt. De 

irritatie van verkeer rondom school is groot.  

 

Luizencontrole 

Nut van luizencontrole en luizenzakken is niet aangetoond. Vraag is of luizencontroles na de 

vakanties in stand gehouden moeten worden. Algemeen beeld in de MR is dat het ook prima is als 

ouders zelf controleren en er een bericht via Parro gedeeld wordt wanneer in een klas luizen 

geconstateerd zijn. Luizenzakken zijn vooral handig en zorgen voor een rustig beeld.  

Besluit: stoppen met controles, zakken blijven hanteren. 

Actie Lambèr: communiceren beleid.  

 

3 Medezeggenschapsraad 
Vaststellen MR en zittingstermijn. Actie allen: bekijken, indien zaken niet correct zijn doorgeven aan 

Linda.  

Jaarverslag. Actie allen: doornemen en opmerkingen voor 21 oktober in het document plaatsen.  

Voorstelronde heeft plaats gevonden bij de opening van de vergadering. 

Vaste notulist. Liesbeth zal ook dit jaar weer notuleren. 

Afvaardiging bij klassenouder bijeenkomsten. Margarita en Peter sluiten aan bij deze bijeenkomsten. 

Eerstvolgende bijeenkomst is in mei 2023.  

Scholing. Thijs en Ron hebben interesse in de basis MR-training, Ron heeft geen interesse . In het 

verleden werd dit SKOPOS-breed aangeboden. Informatie hierover wordt via Machteld (actie 

Margarita) opgevraagd.  

Margarita zou meer feeling willen hebben met de financiële stukken, er is geen brede interesse in 

een training ‘MR en financieel beleid’. Actie Margarita: informatie delen en informatie verzamelen. 

Scholing komt terug op de volgende vergadering.  

 

4 Notulen vorige vergadering 
Opvolgen actiepunten:21, 22, 25, 26, 28,29,30, 31 afgerond; 32 loopt; 33 afgerond. 

 

Kijkwijzer wordt gehanteerd. Sporadisch hebben kinderen vrije momenten op de chromebook. 

Indien een kind over de schreef gaat bijvoorbeeld door gewelddadige spelletjes te spelen, moet de 

chromebook dicht en is het belangrijk om het gesprek aan te gaan. Dit zijn ook leermomenten 

mediawijsheid.  

 



2/4 

5 Terugkoppeling GMR 
- 

 

6 Begroting events/cultuur/ouderbijdrage 
Er zijn afspraken gemaakt met Renske, Bas en Yvonne. Afgesproken is een begroting, 

evenementenkalender per klas en een eindafrekening. Bas en Yvonne hebben een bestand 

(begroting schooljaar 2022-2023) naar Lambèr gestuurd, wat niet is gedeeld met de MR. 

Het is lastig dat de penningmeesters pas acties opvolgen zodra hier herhaaldelijk om gevraagd wordt 

en zij de stukken niet gedeeld hebben met de MR. Het ontbreekt aan vertrouwen.  

Yvonne stopt per schooljaar 2023-2024. We willen dan over gaan naar één penningmeester voor EBC 

Icarus.  

Actie Lambèr: voorstel delen. Linda en Lambèr zorgen samen voor een inhoudelijke terugkoppeling. 

Indien Bas akkoord gaat de totale begroting op zich te nemen, wordt Yvonne verzocht dit over te 

dragen.  

 

7 Ouderbetrokkenheid en event coördinatie 
Afgelopen jaar waren de kosten hoog. Naar aanleiding hiervan is de vraag gesteld hoe dit efficiënter 

kan en de ouderbetrokkenheid naar een hoger niveau getild kan worden. Wat is hiermee gebeurd?  

In de werkgroep ouderbetrokkenheid is afgesproken steeds de link met het kind te leggen (wat dit 

betekent voor het kind). Daarnaast wordt voor het event team geworven, met als doel om meer 

ouders te betrekken en zo minder inzet van Renske nodig te hebben.  

Tip: communicatie door klassenouder of leerkracht spreekt beter aan. Aansturing door de leerkracht 

is gewenst om eenduidige communicatie te bevorderen. Beleid is nu dat er een onkostenvergoeding 

voor het eventteam beschikbaar is. Op dit moment maken de ouders hier geen gebruik van. Verzoek 

is om dit beleid te herzien. Actie Lambèr: beleid vergoeding inzet ouders herzien, niet meer betalen.  

 

8 Communicatieplan 
Trudis is bezig met een aanvulling, wordt vervolgd. Opmerkingen worden niet doorgenomen, 

worden door Trudis meegenomen. 

Vraag is of er ook een communicatieprotocol komt. Als voorbeeld wordt de communicatie rondom 

een ongeval op school genoemd. Hier is een protocol voor. Er komt geen apart/aanvullend 

communicatieprotocol. Als het protocol niet wordt opgevolgd mogen ouders de leerkracht hierop 

aanspreken. Wordt het vervolgens nog niet gedaan dan mag er een seintje naar Lamber. 

 

9 Ambitieplannen 22-23 
Opmerkingen over specifieke plannen worden rechtstreeks met de eigenaar gedeeld. Hoe worden 

zaken geborgd? Afspraken worden in de kwaliteitskaart opgenomen en getoetst. Grote lijnen pakken 

we binnen dit overleg op. Terugkoppeling naar de eigenaar vindt plaats door de leerkrachten [Anke - 

Peuterkleuterhuis; Ron – Zorg en ICT; Bas - De Beemd; Ellen - De Kring]. 

Volgende keer leerkrachten naar ander plan laten kijken dan dat van zichzelf. Hoger abstractieniveau 

van de MR is gewenst, minder op de details meer op het hogere doel.  
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10 Themabijeenkomst 
Evaluatie 29 september. Inhoudelijk heel sterk, echt een visitekaartje wat hopelijk bijdraagt aan de 

opkomst een volgende keer. Het blijft lastig ouders naar deze bijeenkomsten te trekken.  

De volgende bijeenkomst heeft als thema Mediawijsheid. De datum van 7 november wordt 

waarschijnlijk naar achter geschoven i.v.m. tijdgebrek. 

 

11 Opbrengsten Citotoets/route 8 
Zijn de resultaten van de eindtoetsen al bekend gemaakt? Nee, nog niet. Ter informatie: zowel De 

Beemd als De Kring hebben boven verwachting gescoord. Actie Lambèr: stukken delen voor 

volgende vergadering (agendapunt).  

 

12 Ventilatie in de klassen 
Genoemd systeem is niet functioneel. Ventilatie in de klassen is wel een belangrijk punt én er zijn 

vragen van ouders gekomen. Lopen hier nog acties op? Wat zijn de ambities qua verduurzaming (van 

de gemeente en Skopos) en ‘frisse scholen’? Er komen CO2 meters, de gemeente neemt geen actie.  

Een air-dog zorgt niet voor een verminderd CO2 niveau in de klas, alleen frisse lucht (ventilatie) of 

veel 'groen’ in de klas kan hiervoor zorgen.  

Lamber heeft een verzoek ingediend om in alle groepen airco's te laten hangen.  

 

13 Financieel 
Energie. Gelukkig heeft Skopos een vast contract tot en met 2025.  

Schoonmaakkosten. Schoonmaakbedrijf heeft actie gezet op betere kwaliteit van de schoonmakers. 

Er zijn meerdere offertes aangevraagd, waarop slechts één offerte ontvangen is van een klein 

schoonmaakbedrijf. Hier zit echter weinig beweging in. Lambèr zet in op het huidige 

schoonmaakbedrijf en prijsverlaging.  

 

14 Schoolspecifieke zaken PKH 
- 

 

15 Schoolspecifieke zaken De Kring 
Kamp is positief ervaren. Voor groep 7/8 vergde het fietsen naar de locatie wel veel tijd, mogelijk 

volgend jaar toch met de auto.  

 

16 Schoolspecifieke zaken De Beemd 
Icarus-breed, maar ook De Beemd, wordt gekeken hoe de laatste schooldag vormgegeven wordt 

(alsook de opening van het schooljaar). Dit is deels al besproken in de lerarenarena. Directie is 

leidend.  
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17 Rondvraag en sluiting 
Hoe zorgen we voor commitment? Vorige vergadering is al afgesproken dat actiepunten opgevolgd 

worden vóór de eerstvolgende vergadering.  

Lambèr: reünie is in het voorjaar niet doorgegaan, zit niet helemaal lekker. Willen nog iets leuks 

doen voor leerkrachten en oud-leerkrachten. Hier wordt actie op ondernomen.  

Feedback in de agenda moet beknopter. Toelichting kan gedaan worden in de vergadering. 

 

 

Openstaande acties 
 

 

 

Besluiten schooljaar 2022-2023 
 

Datum Onderwerp 

17-okt-22 Stoppen met luizencontroles 

 

 


